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BRM.0012.5.44.2020 

 

Protokół nr 21/2020 

z posiedzenia Komisji Edukacji i Kultury 

Rady Miasta Opola 

z dnia 22 października 2020 r. 

 

Posiedzenie Komisji Edukacji i Kultury odbyło się zdalnie w formie tzw. wideokonferencji 

i trwało od godz. 1408 do godz. 1605. Przewodnicząca Komisji była obecna w sali nr 213 

opolskiego ratusza, pozostali członkowie łączyli się za pomocą programów CISCO Webex oraz 

eSesji.  

Posiedzeniu  przewodniczyła radna Danuta Sokołowska – przewodnicząca Komisji.        

Przewodnicząca Komisji przywitała wszystkich obecnych na posiedzeniu Komisji.  

W chwili stwierdzenia prawomocności posiedzenia obecnych było 4 członków Komisji (radni: 

Dariusz Chwist, Barbara Kamińska, Anna Łęgowik i Danuta Sokołowska). Przewodnicząca 

Komisji Danuta Sokołowska odczytała listę obecności i każdy z obecnych członków Komisji 

potwierdził swoją obecność poprzez wypowiedzenie słowa „obecny/a”.  

Przed przystąpieniem do głosowania nad protokołem nr 20/2020 z posiedzenia Komisji 

Edukacji i Kultury Rady Miasta Opola w dniu 17 września 2020 r. na posiedzenie Komisji 

dołączył radny Marek Kawa. Przewodnicząca Komisji poprosiła radnego Marka Kawę  

o potwierdzenie swojej obecności poprzez wypowiedzenie słowa „obecny”. W trakcie realizacji 

porządku obrad na posiedzenie dołączyła również radna Alicja Wiśniewska. Przewodnicząca 

Komisji poprosiła radną Alicję Wiśniewską o potwierdzenie swojej obecności poprzez 

wypowiedzenie słowa „obecna”. 

W posiedzeniu Komisji on-line uczestniczyli również zaproszeni goście Aleksander 

Iszczuk, naczelnik Wydziału Oświaty Urzędu Miasta Opola oraz Magdalena Matyjaszek, 

naczelnik Wydziału Kultury, Turystyki i Współpracy Zagranicznej Urzędu Miasta Opola. 

Listę obecności członków Komisji oraz listę obecnych osób załącza się do protokołu. 

 

Porządek obrad, nad którym obradowała Komisja, był następujący: 

1. Zatwierdzenie protokołu nr 20/2020 z posiedzenia Komisji Edukacji i Kultury Rady 

Miasta Opola z 17 września 2020 r. 

2. Zaopiniowanie Informacji o stanie realizacji zadań oświatowych Miasta Opola w roku 

szkolnym 2019/20 (druk nr 740). 
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3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji projektu pn. 

Budowanie kariery zawodowej uczniów szkół zawodowych w Opolu – III edycja, 

współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego, poddziałania 

9.2.2 Wsparcie kształcenia zawodowego w Aglomeracji Opolskiej, Działanie 9.2 

Rozwój kształcenia zawodowego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Opolskiego na lata 2014-2020 (druk nr 725). 

4. Tematy z planu pracy Komisji: 

a) „Prognoza lub stan obecny braku nauczycieli w opolskich szkołach w kontekście 

nauczanych przedmiotów”, 

b) „Współpraca Opola z miastami partnerskimi, plany i projekty”. 

5. Sprawy różne. 

a) Informacja o możliwości zgłaszania tematów własnych do planu pracy Komisji na 

rok 2021 - przyjęcie planu pracy na posiedzeniu w listopadzie. 

Do punktu 1. porządku posiedzenia: 

Komisja bez uwag przyjęła protokół nr 20/2020 z posiedzenia Komisji Edukacji i Kultury  

w dniu 22 października 2020 r. w obecności 5 radnych. Za przyjęciem protokołu głosowali 

radni: Dariusz Chwist, Barbara Kamińska, Anna Łęgowik oraz Danuta Sokołowska. Radny 

Marek Kawa z przyczyn technicznych nie mógł zagłosować, dlatego też prosił o zapisanie do 

protokołu, że jest za przyjęciem protokołu bez uwag. 

Do punktu 2. porządku posiedzenia: 

 

Wprowadzenia do Informacji o stanie realizacji zadań oświatowych Miasta Opola w roku 

szkolnym 2019/20 na druku nr 740 dokonał Aleksander Iszczuk, naczelnik Wydziału Oświaty. 

W dyskusji głos zabrali radna Barbara Kamińska oraz radny Marek Kawa, a także 

Aleksander Iszczuk, naczelnik Wydziału Oświaty. 

 

Opinia 

Komisji Edukacji i Kultury Rady Miasta Opola 

z dnia 22 października 2020 r. 

 

do Informacji o stanie realizacji zadań oświatowych Miasta Opola w roku szkolnym 

2019/20 (druk nr 740). 
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Komisja Edukacji i Kultury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie ww. Informacji. 

Informację przyjęto w jawnym głosowaniu jednogłośnie 6 głosami za w obecności 6 radnych 

(Dariusz Chwist, Barbara Kamińska, Marek Kawa, Anna Łęgowik, Danuta Sokołowska 

i Alicja Wiśniewska). 

Do punktu 3. porządku posiedzenia: 

Wprowadzenia do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji projektu pn. 

Budowanie kariery zawodowej uczniów szkół zawodowych w Opolu – III edycja, 

współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego, poddziałania 9.2.2 

Wsparcie kształcenia zawodowego w Aglomeracji Opolskiej, Działanie 9.2 Rozwój kształcenia 

zawodowego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Opolskiego na 

lata 2014-2020 na druku nr 725 dokonał Aleksander Iszczuk, naczelnik Wydziału Oświaty. 

 

Pytań nie zadano. 

Dyskusji nie podjęto. 

 

Opinia 

Komisji Edukacji i Kultury Rady Miasta Opola 

z dnia 22 października 2020 r. 

 

do  projektu uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji projektu pn. Budowanie 

kariery zawodowej uczniów szkół zawodowych w Opolu – III edycja, współfinansowanego 

ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego, poddziałania 9.2.2 Wsparcie 

kształcenia zawodowego w Aglomeracji Opolskiej, Działanie 9.2 Rozwój kształcenia 

zawodowego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Opolskiego 

na lata 2014-2020 (druk nr 725). 

 

Komisja Edukacji i Kultury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie ww. projektu uchwały 

bez poprawek. 

Opinię podjęto w jawnym głosowaniu jednogłośnie 6 głosami za w obecności 6 radnych 

(Dariusz Chwist, Barbara Kamińska, Marek Kawa, Anna Łęgowik, Danuta Sokołowska 

i Alicja Wiśniewska).  
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Do punktu 4 a). porządku posiedzenia: 

 

Omówienia tematu wynikającego z planu pracy Komisji pt. „Prognoza lub stan obecny 

braku nauczycieli w opolskich szkołach w kontekście nauczanych przedmiotów” dokonał 

Aleksander Iszczuk, naczelnik Wydziału Oświaty. 

W pytaniach połączonych z dyskusją głos zabrały radne Danuta Sokołowska i Alicja 

Wiśniewska oraz Aleksander Iszczuk, naczelnik Wydziału Oświaty. 

Przewodnicząca Komisji podziękowała za opracowanie powyższego materiału.  

 

Do punktu 4 b). Porządku posiedzenia: 

 

Omówienia tematu wynikającego z planu pracy Komisji pt. „Współpraca Opola  

z miastami partnerskimi, plany i projekty” dokonała Magdalena Matyjaszek, naczelnik 

Wydziału Kultury, Turystyki i Współpracy Zagranicznej. 

Pytań nie zadano. 

W dyskusji głos zabrali radna Anna Łęgowik i radny Marek Kawa oraz Magdalena 

Matyjaszek, naczelnik Wydziału Kultury, Turystki i Współpracy Zagranicznej. 

Przewodnicząca Komisji podziękowała za opracowanie powyższego materiału.  

 

Do punktu 5 a). Porządku posiedzenia: 

 

 Przewodnicząca Komisji poinformowała o możliwości zgłaszania tematów własnych 

do planu pracy Komisji na rok 2021 oraz, że przyjęcie planu nastąpi na posiedzeniu  

w listopadzie.  

 Następnie Przewodnicząca poruszyła kwestię ustalenia stałej godziny Komisji Edukacji 

i Kultury. Ze względu na to, że kolejna Komisja (Komisja Budżetowa) rozpoczyna się  

o godzinie 16:00 przewodnicząca zaproponowała, aby posiedzenia Komisji Edukacji i Kultury 

rozpoczynały się zawsze o godzinie 13:30. Radni nie wnieśli uwag do zaproponowanej 

godziny. 

 Ponadto Przewodnicząca poinformowała, iż w związku z tym, że temat wynikający  

z planu pracy pt. „Edukacja włączająca, szkolnictwo specjalne i integracyjne w Opolu oraz 

perspektywa osób niepełnosprawnych w wieku dorosłym, niezdolnych do samodzielnej 

egzystencji”, który miał być omawiany na posiedzeniu Komisji w marcu nie został 

zrealizowany z uwagi na pandemię COVID-19, przewodnicząca Komisji chciałaby powrócić 
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do omówienia ww. tematu. Ze względu na to, że o godz. 16:00 rozpoczynała się Komisja 

Budżetowa członkowie Komisji postanowili powyższą dyskusję kontynuować na kolejnym 

posiedzeniu. 

 Porządek obrad został zrealizowany. 

 Przewodnicząca Komisji zamknęła posiedzenie.                 

                                                    

                

   Przewodnicząca Komisji Edukacji i Kultury 

 

            Danuta Sokołowska 

 

 

 

Protokołowała:  

Joanna Panas 

 


